
Protokoll för årsmöte i Odensholms byalag den 23 mars 2024 

 

Mötet hölls i Österledskyrkan i Uppsala. 36 vuxna och 3 barn var närvarande. 

 

1. Mötets öppnande 

Saga Adolfsson hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat.  

 

2. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 

Årsmötet beslutade att välja Mats Erkas som mötesordförande och Lotta Odmar som 

mötessekreterare. 

 

3. Val av justerare 

Årsmötet beslutade att välja Christina Erkas och Kristina Eriksson till justerare. 

 

4. Godkännande av kallelse till årsmötet och godkännande av dagordning 

Årsmötet beslutade att mötet var behörigt sammankallat och dagordningen godkändes. 

 

5. Föredragning av verksamhetsberättelse                               Bilaga 1 

Verksamhetsberättelsen lades ut på byalagets hemsida en månad före årsmötet och delades ut  

på årsmötet till alla närvarande. Saga Adolfsson gick igenom den. I verksamhetsberättelsen 

lades till att Fredrik Linder varit suppleant i styrelsen under 2023. Inga fler frågor eller 

synpunkter fanns.  

 

6. Föredragning av årsredovisning                       Bilaga 2a-c                        

Årsredovisningen är också utlagd på byalagets hemsida före årsmötet. Kassör Mats Erkas 

föredrog årsredovisningen för 2023 både för Odensholms byalag och för MTÜ Osmussaare 

Külaühing. Tillgångar vid årets slut var för medlemskontot 18 197,87 Kr och i fonden för 

Odensholms kulturarv var tillgångarna 436 782,43 Kr. Mats redogör också för den särskilda 

insamlingen, för att kunna starta bygget av Holmbogården, som pågått under tiden 1 oktober 

2023- 29 februari 2024. De insamlade pengarna uppgår till 82 300 Kr, vilket är ett fantastiskt 

gensvar för en liten förening. Saldot för fonden är nu ca 462 582 Kr. För MTÜ Osmussaare 

Külaühing var tillgångarna 6602,84 Euro som är det bokförda värdet av tomten. Inga frågor 

eller synpunkter fanns. 

  

7. Revisorernas berättelse                          

Mats Karlgren har granskat årsredovisningarna. Saga Adolfsson läste upp revisionsberättelsen 

för årsmötet. Mats Karlgren rekommenderar att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna 

året.                 

 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade, med stöd av revisionsberättelsen, att ge styrelsen ansvarsfrihet för det 

gångna året. 

 

9. Val av styrelse, suppleanter och valberedning  

Styrelsen önskar att fler familjer ska vara representerade i styrelsen och välkomnar nya 

ledamöter eller att man kan vara med på ett styrelsemöte, för att se om det kan vara av 

intresse framöver. Styrelsen uppmanar den som är intresserad att kontakta någon i styrelsen 

 

Valberedning har varit Ylva Linder och Stella Karlgren. Ylva Linder redogjorde för 

valberedningens förslag. 

 

Årsmötet beslutade att välja följande till styrelsen i Odensholms byalag 2024, enligt 

valberedningens förslag. Omval av samtliga för 1 år. 

Ordförande: Saga Adolfsson, Sekreterare: Lotta Odmar, Kassör: Mats Erkas,  

Ledamöter: Annette Brus, Tomas Brus och Evelina Brus  

Suppleanter: Stefan Brus, Jan Odmar och Fredrik Linder   

 

Årsmötet beslutade att fortsatt välja Ylva Linder som valberedning inför nästa år.                                        

 

10. Val av revisor och revisorssuppleant för 2024 

Årsmötet beslutade att välja följande, enligt valberedningens förslag: Revisor: Omval av Mats 

Karlgren, Revisorssuppleant: Nyval av Stella Karlgren. Båda för 1 år. 

 

 



11. Fråga om behörighet för ordförande och kassör att, var för sig, teckna firma år 

2024. 

Årsmötet beslutade att som behöriga att teckna Odensholms byalags firma, var för sig, är 

ordförande Saga Adolfsson, pnr x och kassören Mats Erkas, pnr x. 

   

12. Fastställande av medlemsavgift för 2025. 

Årsmötet beslutade att medlemsavgiften fortsatt ska vara 150 Kr per år/medlem, men högst 

400 Kr per familj som är bosatta på samma adress. 

 

13. Övriga frågor 

Förslag från styrelsen till årsmötet om överföring av 17 700 Kr från medlemskontot till 

fondkontot. Summan för insamlingen blir då 100 000 Kr. Årsmötet beslutade att av 17 700 Kr 

ska överföras från medlemskontot till fondkontot enligt styrelsens förslag. 

 

Inga fler övriga frågor fanns. 

 

14. Mötets avslutande 

Mats Erkas tackade alla och förklarade årsmötet avslutat.  

 

 

Vid protokollet: datum      /       - 2024, datum      /        -2024  

 

 

 

 

 

 

Lotta Odmar    Mats Erkas  

Mötessekreterare   Mötesordförande  

  

Justeras:  datum      /       - 2024, datum      /        -2024  

 

 

 

 

 

Christina Erkas   Kristina Eriksson 

Justerare   Justerare 


